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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Mandag d. 29.08.16 

 
Kl. 18.30 – 19.00 : fremlægning af årsberetning 

Kl. 19.00 – 19.30 : Besøg af Tommy Lund Christensen, erhvervsplaymaker 
 

Mødested: Dybvad Skoleafdeling 
 

 

DAGSORDEN 
 

 
1. Deltagere 

 
- Louise Jæger Jeppesen  
- Lone Haugaard 
- Preben Hahn Sørensen  
- Henrik Hanghøj  
- Dan Christiansen  
- Maibritt Ombo 
- Charlotte Kramme 
- Thomas Kaptain  
- Mette Hejslet (ordstyrer) 
- Ulla Winther 
- Rene Dehn  
- Michael Koch Sørensen 
- Henrik Bruun Nielsen  
- Johnnie Jensen (referent) 
- Anette Nedermark 
 

                   Afbud: René Dehn og Maibritt Ombo 
 

 
Kommende mødedatoer 

 

 29/9, 26/10, 22/11, 12/12 
 

 
1. Tommy Lund Christensen, er ansat i 

kommunen som erhvervsplaymaker.  
Tommy deltager i en debat om besty-
relsens rolle i forhold til kommunens 
uddannelsesstrategi og implemente-
ringen af denne.  
 
(30 min) 
 

 

 
2. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til evt.  
 

(5 min) 

Dagsorden godkendt 
Madkundskabslokale på Sæbygård Skoleafdeling 
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3. Godkendelse af ansøgning til BUU 

vedr. skolebod 
 
            Forslag fra lokalråd vedlagt som  
           bilag 
 

(5 min) 
 

Forslag godkendt 

 
4. Kommunal besparelse på vikarkon-

toen af deraf følgende konsekvenser. 
 

Bilag vedlagt.  
 
(15 min) 
 
 

AN gennemgik baggrunden for besparelse på vikar-
konto 
Forslag (se bilag) til udmøntning fra distriktsledere 
gennemgået  
Bilagets punkt c):”Ved længerevarende sygdom til-
stræbes det at tilknytte en fast vikar” tilføjes under 5. 
– 6. kl. 
AN udarbejder princip for vikardækning og orienterer 
forældrene på intra.  

 

 
5. Evaluering af lokalrådene 

  
           I forbindelse med indføring af lokal- 
           rådene blev det besluttet at disse  
          skulle evalueres efter 1. år.  
 
           (15 min)  
 

Hørby-Dybvad: Mødedatoer planlægges i dette skole-
år forud - gerne op til 3 møder. Interessen god i Hør-
by-Dybvad. Lokalrådet talte 8-10 medlemmer  
Sæbygård: Kun 4 forældre fra mellemtrin deltog. Der 
blev afholdt 2 møder. Et 3 møde hvor lokalrådets ind-
hold skulle drøftes blev desværre aflyst.  
Sæby: Har afholdt 4 møder. Startede med på første 
møde at drøfte lokalrådets arbejde. Har på møderne 
drøftet forskellige temaer. Rådet er vokset til 8 med-
lemmer. Alle årgange er repræsenteret 
Stensnæs: Har afholdt 3 møder. Repræsentation fra 
alle klasser 6 stk. Talt om emner fra skolebestyrelsens 
møder. Lokalrådet har taget initiativ til et fællesarran-
gement med overnatning. 
Torslev: Har afholdt 4 møder. Invitationen til møderne 
har været åben.  Ikke stor deltagelse. Kun op til 3 
fremmødte. Drøftelserne på møderne har været ok 
 
Bestyrelsen besluttede at lokalrådene skal fortsætte i 
indeværende skoleår 
 

 

 
6. Præsentation af skolernes handle-

planer ifm. trivselsmålingen. 
 

Bilag: sidste års måling + handlepla-
ner for de enkelte afdelinger 

 

AN: Det har været vigtigt at handleplanen er blevet til i 
dialog med medarbejdere 
Derfor er opbygningen forskellig 
Der laves opfølgende status på trivsel i bestyrelsen 
hver 3 måned  
Der aftales et teammøde à 3 timers varighed i besty-
relsen om bl.a. trivselspolitik og skolepolitik generelt 
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(15 min) 
 

den 22/11 kl. 18. AN inviterer 
 

 

 
7. Økonomi – status 

 
Bilag vedlagt 

 
(10 min) 
 

Som følge af en højere grad af eksklusion af elever til 
specialtilbud end ventet er der et underskud i Distrikt 
Syd. Samtidig er der tale om en elevnedgang som følge 
af afgang til bl.a. Agersted Friskole. På økonomimøde 
afklares hvordan underskuddet indhentes. Bestyrelsen 
orienteres herom på næste møde.   
 
På kommende drøftes hvorfor afgang til friskole og 
privatskoler, og hvad vi kan gøre for at imødegå dette.  

 

 
8. Orientering 

 

a. Tilbagemelding fra møde med  
bestyrelsesformændene v. 
Louise 
 

           (10 min) 
 

 
Her blev drøftet rullende skolestart. Det opleves som 
et problem for elevernes trivsel, at antallet af rul er for 
stort, hvilket drøftes på dialogmøde 21/9 med lærer-
kreds nord, politikere og borgere. Det indstilles at 
antallet af rul nedsættes til 3 
Efter dialogmøde mødes bestyrelsesformændene igen 
og der laves evt. en indstilling til Børne- ungeudvalget  

 

 
9. Evt. 

 
 

 

Status på lukning af madkundskabslokale på Sæbygård 
Skoleafdeling som følge af invasion af mus 
Alle huller skulle ifølge Ejendomscenter nu være luk-
ket 
AN meddeler at lokalet skulle være genåbnet i dag 
 

 


